
Protokół nr 1/I/19  

posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Architektury 

Rady Miejskiej w Łodzi 

które odbyło się 16 stycznia 2019 r. 

w  Urzędzie Miasta Łodzi przy ul. Piotrkowskiej 104 

I. Obecność na posiedzeniu  

1. Członkowie Komisji  

    - stan.......................... 11 

    - obecnych................. 0 

    - nieobecnych............ 0 

 

2. Zaproszeni goście – według listy 

Listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 2 do nin. protokołu.  

II. Proponowany porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łodzi 
2. Wybór przewodniczącego Komisji 

a) zgłaszanie kandydatów 
b) prezentacja kandydatów 
c) głosowanie 

3. Ustalenie liczby wiceprzewodniczących Komisji 
4. Wybór wiceprzewodniczących Komisji 

a) zgłaszanie kandydatów 
b) prezentacja kandydatów 
c) głosowanie 

5. Sprawy różne i wniesione. 

6. Przebieg posiedzenia  

Punkt 1.: Otwarcie posiedzenia przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

Pierwsze posiedzenie Komisji Planowania Przestrzennego i Architektury Rady 
Miejskiej w Łodzi otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Łodzi p. Marcin 
Gołaszewski. Radni przyjęli proponowany porządek posiedzenia przez aklamację.  

Radny p. Sylwester Pawłowski zgłosił kandydaturę radnego p. Macieja Rakowskiego.  

Ponieważ nie było zgłoszeń do dyskusji ani dodatkowych pytań, Prowadzący zwrócił 
się z pytaniem, czy kandydat wyraża zgodę na kandydowanie.  

Radny p. Maciej Rakowski wyraził zgodę na kandydowanie..  



Wobec powyższego Prowadzący zaproponował zaopiniowanie kandydatury p. Macieja 
Rakowskiego na funkcje przewodniczącego:  

Wynik głosowania: „za” – 7 głosów, „przeciw” 0 głosów, „wstrzymuj ących się” – 0 
głosów.  

Radny p. Maciej Rakowski nie brał udziału w głosowaniu.  

Prowadzenie obrad przejął przewodniczący Komisji , który podziękował radnym za wybór 
i zaufanie.  

Punkt 3.: Ustalenie liczby wiceprzewodniczących Komisji 

Przewodniczący Komisji p. Maciej Rakowski zgłosił wniosek, aby liczba 
wiceprzewodniczących liczyła 2 osoby.   

Wynik głosowania: „za” – 11 głosów, „przeciw” 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów  

Punkt 4.: Wybór wiceprzewodniczących Komisji.  

Przewodniczący Komisji p. Maciej Rakowski zaproponował ponowny wybór na 
wiceprzewodniczących radnych p. Bartłomieja Dybę – Bojarskiego i p. Marcina Hencza.  

Radny p. Bartłomiej Dyba-Bojarski wyraził zgodę na kandydowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 11 głosów, „przeciw” 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 
głosów. 

Radny p. Marcin Hencz wyraził zgodę na kandydowanie.  

Wynik głosowania: „za” – 11 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 
głosów.  

Punkt 8.: Sprawy różne i wniesione 

Przewodniczący Komisji p. Maciej Rakowski odczytał przygotowany Plan Pracy Komisji 
na 2019 rok. Pan Bartłomiej Dyba Bojarski uzupełnił, że Komisja powinna zająć się również 
rewitalizacją.  

Wynik głosowania: „za” – 11, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów. 
Radni Przyjęli Plan Pracy Komisji na 2019 rok.  

Wobec braku wniosków ze strony radnych, prowadzący zamknął posiedzenie. 
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